
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 27. september 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1002
Vil ministeren i forlængelse af sit svar på REU alm. del – spørgsmål 749 op-
lyse, om ministeren, når resultaterne af arbejdsgruppens arbejde foreligger og
i det videre forløb, vil være opmærksom på, at der også indgår tiltag i forhold
til politiledelsens håndtering af sagerne og behandling af tilskadekomne politi-
folk, der som beskrevet i artiklen har været afgørende for udfaldet og i sidste
ende afskedigelsen i den pågældende sag, jf. ”Jeg skulle nok bare have ladet
ham dræbe dørmanden i stedet for at skyde” fra Danskpoliti.dk den 27. juni
2017?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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